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Tomasz Chalimoniuk, formalnie prezes Polskiego Klubu WyÅ›cigów Konnych, juÅ¼ od mniej
wiÄ™cej dwóch lat z nieformalnego upowaÅ¼nienia ministra rolnictwa, Jana Krzysztofa
Ardanowskiego, speÅ‚niaÅ‚ rolÄ™ najwaÅ¼niejszej osoby w sprawach hodowli koni arabskich.
KierowaÅ‚ przygotowaniami i nadzorowaÅ‚ aukcje Pride of Poland w latach 2018-2019. Jak widaÄ‡
jego rola ulegnie jeszcze wzmocnieniu, gdyÅ¼ dziÅ› minister Ardanowski uczyniÅ‚ Tomasza
Chalimoniuka oficjalnie swym peÅ‚nomocnikiem ds. hodowli koni. Jego zadania bÄ™dÄ…
obejmowaÄ‡ nie tylko konie arabskie, ale hodowlÄ™ koni w ogóle, bo jak moÅ¼na wyczytaÄ‡ na
stronie ministerstwa:

Do zadaÅ„ PeÅ‚nomocnika naleÅ¼eÄ‡ bÄ™dzie  analiza, ocena i monitorowanie hodowli koni w
Polsce i na rynkach Å›wiatowych. BÄ™dzie on teÅ¼ inicjowaÅ‚ i wspieraÅ‚ promocjÄ™ polskich koni
w kraju i za granicÄ…. W ramach swoich obowiÄ…zków PeÅ‚nomocnik bÄ™dzie wspóÅ‚pracowaÅ‚
ze Å›rodowiskiem hodowców koni i organizacji ich zrzeszajÄ…cych. BÄ™dzie równieÅ¼
opracowywaÅ‚ rekomendacje w zakresie celów hodowli koni w spóÅ‚kach o szczególnym znaczeniu
dla gospodarki narodowej oraz koordynowaÅ‚ programy hodowli koni ras utrzymywanych w
spóÅ‚kach.Tomasz Chalimoniuk bÄ™dzie takÅ¼e opracowywaÅ‚ rekomendacje w zakresie
ksztaÅ‚cenia w zawodach zwiÄ…zanych z hodowlÄ… i uÅ¼ytkowaniem koni oraz szkolenia
pracowników odpowiedzialnych za hodowlÄ™. &nbsp;&nbsp;
Czy to dobrze, czy Åºle dla hodowli koni? ChciaÅ‚oby siÄ™ wierzyÄ‡, Å¼e dobrze. Z mojego,
dziennikarskiego punktu widzenia pan Chalimoniuk ma jednÄ… bardzo istotnÄ… zaletÄ™ &ndash;
jest osobÄ… otwartÄ… i na dialog, i na krytykÄ™. A poza tym intelektem i sprawnoÅ›ciÄ…
organizacyjnÄ… bije o kilka dÅ‚ugoÅ›ci &ndash; Å¼eby uÅ¼yÄ‡ okreÅ›lenia wyÅ›cigowego &ndash;
byÅ‚ych i obecnych szefów kiedyÅ› ANR, a dziÅ› KOWR. A to jest jednostka, która ma najwiÄ™cej
do powiedzenia i to nie tylko w paÅ„stwowej hodowli koni. JeÅ›li teraz to pan Chalimoniuk bÄ™dzie
miaÅ‚ najwiÄ™cej do powiedzenia, to moÅ¼e to przynieÅ›Ä‡ dobre efekty. Ale poczekajmy &ndash;
po owocach ich poznacie. W kaÅ¼dym razie &ndash; powodzenia na nowej drodze zawodowego
Å¼ycia &ndash; panie peÅ‚nomocniku!Marek Szewczyk   
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